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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnök e

Helyben
Tisztelt Elnő Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikkének (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 29 . §-ának (4) bekezdése és 42 . §-ának (8) bekezdése alapján kérdés t
/ írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Polt Péter legfőbb ügyész úrhoz

„Miért nem indít Portik Tamás vallomása miatt hivatalból vizsgálatot a z
ügyészség?”

címmel .

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A Fővárosi Törvényszék 2016 . Június 17-én 10 órára szembesítésre hívta Rogán Anta l
Miniszterelnöki Hivatalt vezető minisztert, valamint Portik Tamást. A szembesítésr e
azért került sor, mert Rogán Antal személyiségi jogi pert indított Juhász ellen, mivel a z
Együtt képvisel ője bűnözőnek nevezte .
Rogán Antal halaszthatatlan közfeladatokra hivatkozva nem vett részt a szembesítésen ,
de Portik Tamást meghallgatta a bíróság . Portik Tamást többek között a belváros i
ingatlanügyekről kérdezték, melynek keretében többszáz ingatlan adott el áron alul a
kerület, többek között Rogán Antal városvezetése alatt . Portik Tamás a bírósági
meghallgatáson egy ilyen korikrét esetr ő l mesélt, melynek során részletes vallomás tett.
Állítása szerint Rogán Antal tudott az ingatlanok alulértékesítésér ől, ráadásul a
polgármester volt az aki elintézte az áron aluli értékbecsléseket . Portik elmondta azt is ,
hogy egy alkalommal Pápa Marianne megbízásából tíz millió forintnak megfelel ő eurót
adott át Rogán Antalnak egy belvárosi Fidesz pártirodában, mivel az akkor i
polgármester elintézte a piaci árnál jóval alacsonyabb áron megszerezhet ő ingatlanokat .
Portik elmondása szerint Rogán Antal közbenjárásával a 120-130 milliós Károly körút i
ingatlant féláron tudta megszerezni Pápa Marianne, vagyis a kb . 60 milliós
kedvezményért cserébe, 10 millió'ken őpénzt fizettek Rogán Antalnak.

A fentiekkel összefüggésben az alábbi kérdés megválaszolását kérem Öntő l :

Miért nem indít hivatalból vizsgálatot az ügyészség a Portik Tamás által bíróságo n
elmondott korrupciós bű ncselekménnyel kapcsolatban?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016. június 27 .
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